
 
 
 
Algemene ledenvergadering dinsdag 7 maart jongstleden 
De algemene ledenvergadering is gehouden met 19 aanwezige leden en 18 afmeldingen. Alle 
agendapunten die een stemming van de vergadering nodig hadden zijn met algemene 
stemmen aangenomen. De notulen en presentatie zijn een week na de vergadering aan alle 
leden toegestuurd. Renée Duin is tijdens de vergadering benoemt als bestuurslid. Zij zal zich 
vooral gaan richten op de website en sociale media. 
 
Communicatie binnen de club 
Een punt van aandacht tijdens de algemene leden vergadering was de communicatie binnen 
de club. Ter verduidelijking, alle officiële communicatie gaat middels koersflitsen (zoals deze) 
die aan alle leden worden toegestuurd via email en whatsapp. Daarnaast worden de 
koersflitsen ook via Cyql (als nieuws) verspreid. 
Zo bereiken we alle leden minimaal één keer en veel leden minimaal twee keer met alle 
relevante clubinformatie. In de koersflitsen staat alle informatie betreffende clubweekend, 
buitenlandreizen, speciale activiteiten etc. 
Via whatsapp (meld je aan als je dat nog niet gedaan hebt) worden meer dagelijkse en leuke 
zaken gedeeld binnen de club. 
Cyql tenslotte is het medium dat we gebruiken voor alle communicatie betreffende de 
clubritten op dinsdagavond en zondagochtend, maar ook extra clubritten zoals de Posbank, 
uitdagingen en toertochten. 
 
De Posbank op vrijdag 7 april 2023 
Vorige week hadden we een aardige groep deelnemers aan de Posbank rit. Er waren wat 
tegenslagen in de vorm van lekke banden maar al met al was het een erg geslaagde dag. 
Reden om de Posbank ook in 2024 weer op de agenda te zetten.  
 
Clubweekend Valkenburg 8 tot en met 10 september 2023 
Het clubweekend in Valkenburg is inmiddels geboekt en we hebben een groep van 15 leden 
die van 8 tot en met 10 september de Voerstreek en de Eiffel gaan verkennen. Er zijn nog wel 
een aantal plaatsen beschikbaar dus als je alsnog mee wilt, meld je aan bij Pim Nuijten of Hans 
Schinkel en je kunt hoogstwaarschijnlijk nog mee. 
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Rondje IJsselmeer 1 juli 2023 
Nadat de Afsluitdijk een aantal jaren was afgesloten, is deze op zaterdag 1 en zondag 2 juli 
weer open voor fietsers. Vanaf 3 juli gaat het fietspad over de Afsluitdijk weer voor jaren 
dicht.  
Dus….. op 1 juli bestaat de mogelijkheid een rondje IJsselmeer te fietsen. Aanmelden via Cyql 
waar de route al op staat. Afhankelijk van het weer en de windrichting besluiten we vlak voor 
de rit of we linksom of rechtsom gaan. 
Waarschijnlijk passen we de Markermeer toertocht van 2 juli aan met een extra lus zodat ook 
op zondag 2 juli een rondje IJsselmeer gefietst kan worden. 
 
Nieuw logo en nieuwe clubkleding 
Het was al aangekondigd tijdens de algemene leden vergadering, bij deze een klein tipje van 
de sluier als voorproefje: 
 

 
 
Op woensdag 19 april 2023 houden we een passessie bij Handmade, Binnenveer 9 te Weesp 
waar alle leden welkom zijn om onze nieuwe clubkleding te komen passen en bestellen. Voor 
de duidelijkheid, je past neutrale shirts en broeken om de juiste maatvoering vast te stellen 
zodat de daadwerkelijke bestelling de juiste maat zal zijn. 
Maar we zullen wel het nieuwe design presenteren zodat je kunt zien hoe het nieuwe 
clubtenue er uit komt te zien. Naast deze presentatie, het passen en bestellen zullen er een 
aantal andere verrassingen zijn die avond. Kom dus allemaal om kennis te maken met onze 
sponsors, onze nieuwe kledinglijn virtueel te zien en een gezellige clubavond te hebben met 
hapjes en drankjes. 
 
De prijzen van de artikelen en het  assortiment zullen uiteraard ook gepresenteerd worden. 
Zoals eerder gemeld gaan we voor Sportful als leverancier en de prijzen van jerseys, 
windstoppers en bibshorts (zowel een mannen als vrouwen lijn) zijn door sponsorkorting zeer 
concurrerend. 
 
Aanmelden graag via whatsapp (we starten daarvoor een enquête) of door een aanmelding 
via email aan jcnschinkel@gmail.com  
De avond begint om 19:00 uur, je kunt dan alvast passen. De presentatie begint om 20:00 uur 
en duurt een kwartiertje. Het passen gebeurt gedurende de avond die om 21:00 uur eindigt.  
 
Inrichting clubgebouw 
De eigenaar van ons clubgebouw, korfbalvereniging Argus, wil de inrichting gezelliger maken 
en is daarom op zoek naar sport gerelateerde foto’s en dergelijke. Ook wij als medegebruiker 
van het clubgebouw zijn uitgenodigd om suggesties te doen en foto’s te verstrekken. Bij deze 
dus een oproep aan alle leden om foto’s te delen en mee te denken over mogelijke club 
gerelateerde zaken om de inrichting van het clubgebouw gezelliger te maken. 
 
  



Privacy en instemming 
Omdat we al een behoorlijke verzameling clubfoto’s hebben die we willen gebruiken voor het 
verlevendigen van het clubgebouw maar ook om te publiceren op de website en sociale media 
komen club gerelateerde persoonlijke gegevens (foto’s en dergelijke) ook zichtbaar buiten de 
club zelf. Hiervoor willen we een praktische oplossing voorstellen waarbij alle leden 
instemmen met het publiceren van clubfoto’s waarop zij mogelijk zijn afgebeeld. 
Mocht je expliciet niet herkenbaar op clubfoto’s in beeld worden gebracht, laat dit dan weten 
aan Hans via whatsapp of email of meld dit tijdens toekomstige fotomomenten. 
 
Uitdagingen gedurende 2023  
Gedurende dit seizoen staan er 6 uitdagingen op het programma. Clubritten die anders zijn 
dan anders, tijdens de algemene ledenvergadering is als voorbeeld de La Base Pizza toer al 
gepresenteerd (Weesp – Amersfoort – Kampen – Weesp). Dit is slechts één van de 6 
uitdagingen, we zullen iedere keer ruim een week voor de daadwerkelijke uitdaging een 
enquête houden via whatsapp waarin twee opties voorgelegd worden. De meeste stemmen 
bepalen vervolgens welke van die twee opties de uitdaging voor dat moment zal zijn. 
Voor de duidelijkheid, de uitdagingen zijn over het algemeen langere ritten op (of vanaf) 
aparte locaties (transport is dus vaak vereist) maar op één tempo, in één groep. Rustig, lang 
en gezellig zijn de kernwoorden. 
Met het rondje IJsselmeer op 1 juli (zie hierboven) hebben we eigenlijk de 7e uitdaging van 
het seizoen te pakken. 
 
Start2Bike 
De Start2Bike sessie die we als club dit jaar organiseren is een groot succes. Van de 6 
deelnemers aan de cursus hebben zich er inmiddels 5 aangemeld als lid van de club. Een heel 
mooi resultaat met nog één les te gaan. 
Het totaal aantal nieuwe leden dit jaar staat inmiddels op 8! 
 
Tenslotte 
Veel fietsplezier gewenst. 
Ria, Renée en Hans 


